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Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
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Mededelingen 
 Er zijn afmeldingen ontvangen van de heren Klinkhamer, Klopstra, Pals en mevrouw Huizing. 
De heren Van der Heide en Wiersema sluiten later aan.  
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Vaststellen agenda 
Ongewijzigd vastgesteld.  
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Vaststellen verslag vorige vergadering d.d. 24 juni 2024 
Ongewijzigd vastgesteld.  
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Insprekers   
Er zijn vanavond twee insprekers.  
 
Als eerste spreekt de heer Rolf Prins namens Volleybalclub Tyfoon over het 
toekomstperspectief bewegingsonderwijs en binnensport. De heer Weinans stelt een vraag. De 
heer Prins beantwoordt deze. 
 
Daarna spreekt mevrouw Maaike Beukema namens Korfbalvereniging ’74 Stadskanaal, ook 
over het toekomstperspectief bewegingsonderwijs en binnensport.  
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Toekomstperspectief bewegingsonderwijs en binnensport Stadskanaal  
 De voorzitter geeft een korte inleiding.  
 
De heer Grevens is aanwezig als ondersteuning van wethouder Borgesius. 
 
De fracties bespreken en beantwoorden de vragen vanuit het college.  
De heer Elzen spreekt namens de fractie ChristenUnie, de heer Weinans namens het CDA, de 
heer Mulder namens Lokaal Betrokken, mevrouw Koorn namens de PvdA, mevrouw 
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Gelderblom namens de SP, de heer Bieze namens Gemeente Belangen Stadskanaal, mevrouw 
Ham namens Lijst Ham en de heer van der Veen namens fractie van der Veen.  
 
De wethouder beantwoordt de vragen van de raadsleden.  
Er zijn enkele interrupties van de heer Elzen, de heer van der Veen, de heer Weinans, mevrouw 
Gelderblom. De heer Mulder, de heer Biezen en de heer Van der Veen en mevrouw 
Gelderblom hebben nog aanvullende vragen. De heer Grevens beantwoordt deze.  
 
De besluitvorming volgt op 30 september 2024.  
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Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 

Rondvraag 
De heer Moes vraagt of er de volgende keer duidelijker gecommuniceerd kan worden over de 
behandeling van de vragen. Dit wordt meegenomen naar de agendacommissie.  
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Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering.  
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